
Zápisnica 

 
Dobrovoľného hasičského zboru Snežnica 

 
z Výročnej členskej schôdze za rok 2015   

                                                                                                                        
21. február 2015, klubovňa OcÚ Snežnica 

 
 
Počet členov DHZ:   47 (z toho 7 žien) 
prítomných:    25 členov 
 
hostia –    Ing. Peter Harcek, Ľudovít Hoch (delegáti za OV DPO) 
    MVDr. Milan Hlavatý – starosta obce, člen DHZ 
 
Program: 

1. Otvorenie, uvítanie členov 

2. Voľba overovateľov zápisnice 

3. Zhodnotenie činnosti za uplynulý rok 2015 
� správa predsedu o činnosti DHZ 
� správa veliteľa o činnosti DHZO, zásahoch, školeniach 
� správa strojníka DHZ o činnosti / stave techniky... 
� správa referenta mládeže o súťažnej činnosti, činnosti mládeže 
� správa pokladníčky o hospodárení 
� správa preventivára o činnosti 
� správa brigádnického referenta 
� správa referenta žien 
� správa revízora o: 

▪  kontrole financií 
▪  kontrole plnenia uznesení z predchádzajúcej VČS 
▪  kontrola plnenia prijatých úloh na rok 2015 

4. Informácie o 
� zaradení v rámci rozmiestnenia síl a hasičských jednotiek (veliteľ) 
� DHZ vs. DHZO (veliteľ) 
� pripravovanom projekte v rámci MAS Dolných Kysúc (predseda) 
� spolupráci s obcou / rozpočet na rok 2016 (predseda) 
� vedení kroniky (tajomník) 
� 2% z daní za rok 2015 

5. Zvolávací a informačný systém v DHZO, DHZ Snežnica 

6. Povýšenie členov, zmena funkcií vo Výbore DHZ Snežnica 

7. Plán pre rok  2016 

8. Diskusia 

9. Uznesenie a záver 
 
 Schôdzu otvoril a viedol tajomník zboru Bc. Dušan Ševčík, ktorý privítal členov a hostí ako 
aj najstaršieho člena DHZ Jozefa Labudu. Skonštatoval, že schôdza je uznášania schopná a na úvod 
vyzval na minútu ticha na pamiatku zosnulého Milana Bollu. Keďže nikto nebol za doplnenie bodov 
programu, schôdza pokračovala ďalším bodom. 
 



2. Voľba overovateľov zápisnice 
 

Za overovateľov zápisnice boli určení Ján Cesnek a Milan Drabik st., ktorí boli jednoznačne 
zvolení.   
 
 
3. Zhodnotenie činnosti za uplynulý rok 2015 
 

� správa predsedu o činnosti DHZ 
 

 Predseda Martin Bollo pozdravil všetkých prítomných a povzbudil ich v činnosti pre 
dobrovoľné hasičstvo. Pozdvihol najmä prácu výboru počas roka 2015. Informoval prítomných 
o rozšírení vybavenia hasičskej zbrojnice vďaka prostriedkom z dotácie, z vlastných príjmov a tiež 
sa nám podarilo získať originálne vybavenie do vozidla IVECO, ktoré bolo uskladnené na stanici 
HaZZ v KNM. Zakúpili sa tiež dýchacie prístroje zn. SATURN. 
 Počas roka sa uskutočnilo 6 výborových a 4 členské schôdze. Predseda informoval o účasti na 
Konferencii o hasičských jednotkách v Martine, ktorej sa zúčastnili spolu s veliteľom. Vyzdvihol 
úroveň domácej súťaže a taktiež poďakoval rozhodcovi z kruhu DHZ Snežnica Milanovi Drabikovi 
za reprezentáciu obce na krajskej súťaži dospelých a dorastu v Hliníku nad Váhom. Vyjadril 
spokojnosť nad fungujúcou hasičskou nástenkou v obci a tiež v ZŠ a taktiež pochválil úroveň 
internetovej stránky.  
 Z kultúrnej oblasti sa nám podarilo viacero vydarených akcií ako 4.ročník fašiangovej zabíjačky, 
stráž pri Božom hrobe, slávenie Veľkonočnej vigílie, hasičská púť do Rajeckej Lesnej, stávania a 
váľanie mája, floriánska sv.omša v Rudine, pomoc pri Dni detí, omši na Lysine a Medzivretní, deň 
otvorených dverí v hasičskej zbrojnici, hasičský guláš pri príležitosti Dňa otcov – 2.miesto, hody, 
ISTROFINAL MTB maratón, 1.ročník hasičského bálu, silvestrovský výstup na Veľký Vreteň... 
 Počas roka sme obci pomáhali tiež pri čistení kanalizácie a riešili sme viackrát havarijný stav 
vodovodného potrubia, pomáhali sme sťahovať farára, značili a preverovali hydranty v obci. 
Zúčastnili sme sa na odovzdaní hasičských vozidiel v rámci okresu a tiež na 5 pohreboch v okrese. 
Predseda informoval tiež o rozšírení hasičskej zbrojnice, kde značná časť vybavenia bola 
presťahovaná do priestorov garáží v areáli ZŠ a v zbrojnici zostali len veci potrebné pre zásah. 
V rámci priestorov obecného úradu máme svoju zasadačku, ktorá sa aktuálne zariaďuje a bude slúžiť 
na schôdze a tiež ako archív všetkých písomností. 
 V závere ešte raz predseda povzbudil k väčšej horlivosti členov DHZ Snežnica a taktiež privítal 
v kruhu hasičov 5 nových členov, ktorí vstúpili do DHZ a poprial im, aby boli vytrvalí vo svojej práci 
pre zbor. 
 

� správa veliteľa o činnosti DHZO, zásahoch, školeniach 
 
 Ďalším príspevkom vystúpil veliteľ Ján Belanec. Počas roka sme sa zúčastnili len školení 
organizovaných okresom KNM ako IMZ, školenia rozhodcov, či Pléna predsedov a Konferencie 
v Martine.  
 V priebehu roka 2015 sme zasahovali pri dvoch požiaroch (lampa pri OcÚ a lesný požiar 
v Markovici) a mali sme 3 technické výjazdy – pátračky. 
 
 
 

� správa strojníka DHZ o činnosti / stave techniky... 
 
 Strojník Tomáš Jezbera priblížil stav hasičskej techniky. Informoval o povinnej plánovanej 
prehliadke hasičského vozidla IVECA v autorizovanom servise v Trnave, ktoré je naplánované 
posledný februárový týždeň 2016 a tiež je potreba vykonania STK, ktorá je tiež plánovaná na február 



2016. Vyjadril potrebu opravy PS-15, ktorá sa bude realizovať počas najbližších týždňoch pre začatím 
súťažnej sezóny. 
 
 

� správa referenta mládeže o súťažnej činnosti, činnosti mládeže 
 
 Nasledoval príspevok od Štefana Cesneka ako referenta mládeže, ktorý informoval o dvoch 
súťažných činnostiach mužov – účasť na nočnej súťaži v Brodne a tiež okresnom kole v Rudinke. 
 Činnosť mládeže bola v roku 2015 pestrá, podľa slov referenta, teší ho, že sa zapájajú aj do 
kultúrnej a brigádnickej činnosti DHZ. Počas roka 2015 sa zúčastnili Halových hier mladých hasičov 
v KNM, kde obsadili 2.miesto a vyzdvihol i pekné 3.miesto v pretekoch jednotlivca, ktoré dosiahla 
Júlia Labudová. Hasičská mládež sa zúčastnila počas roka len 2 súťaží v Lopušných Pažitiach a na 
domácej súťaži v Snežnici. Referent vyjadril nespokojnosť nad súťažnou prácou s mládežou, vyzval 
prítomných členov na pomoc pri tréningoch, pretože disciplína u dospievajúcej mládeže sa len ťažko 
dosahuje.  
 
 

� správa pokladníčky o hospodárení 
 
 V príspevku od Ing. Gabriely Bollovej sme sa dozvedeli o nakladaní s finančnými 
prostriedkami za rok 2015, pričom bola prednesená podrobná správa o príjmoch a výdavkoch za 
predchádzajúci rok. Podala tiež informácie o absolvovanom školení ohľadom financovania DHZ. 
V roku 2015 výdavky boli vyššie ako príjmy, je to spôsobené najmä nákupom nových uniforiem. 
 
 

� správa preventivára o činnosti 
 
 Ján Cesnek informoval o stave prevencie za predchádzajúci rok. Prevenciu sa nám nepodarilo 
vykonať, ale prisľúbil, že v priebehu tohto roku dôjde k náprave. Tajomník zboru doplnil, že je 
pripravený plán prevencie na obdobie 5 rokov dopredu, ktorý rátal s tým, že preventívne prehliadky 
sa začnú vykonávať už od roku 2015, preto je potrebné v tomto roku vykonať prevenciu za oba roky, 
nakoľko tento bod neplníme dlhodobo a stále zostáva v uznesení. 
 
 

� správa brigádnického referenta 
 

 Brigádnický referent Ján Labuda nás informoval o činnosti za predchádzajúci rok. Vyzdvihol 
množstvo brigád či už v zbrojnici, v lese alebo v obci. Vyzval všetkých členov na hojnejšiu účasť, 
nakoľko sa na brigádach stretávajú stále tí istí členovia. Brigáda, kde sa strávilo najviac hodín bola 
v kuchyni miestnej ZŠ, kde sa škrabala stará omietka, stierkovalo, maľovalo a zabezpečilo sa 
odvetranie priestorov. 
 
 

� správa referenta žien 
 
 Referentka žien Daniela Cesneková bola ospravedlnená z neúčasti na schôdzi zo zdravotných 
dôvodov. Slovo prebral tajomník Dušan Ševčík, ktorý prednieslo správu referentky z ktorej sa 
dozvedáme, že do zboru vstúpili 3 nové členky. Referentka plánuje zaviesť nový zvyk pre manželky 
/ priateľky členov a to posedenie pre ženy. 
 
 
 



� správa revízora o: 
  
 Revízor Miroslav Javorík predniesol nasledovné príspevky o: 

▪  kontrole financií 
Bola vykonaná kontrola pokladne a účtu. Skontrolovaná pokladničná kniha, evidencia 
FA, bločkov, prerátaná pokladňa, skontrolovaná príjmová a výdavková časť. Podľa 
revízora kontrola dopadla v poriadku v súlade so skutočnosťou. 

▪  kontrole plnenia uznesení z predchádzajúcej VČS 
• Dokončenie označenie hydrantov v obci (splnené čiastočne) 
• Školenie členov – Základná príprava (nesplnené) 
• Prevencia (nesplnené) 
• Účasť na okresnej súťaži – muži (splnené) 
• Účasť na okresnej súťaži Plameň (nesplnené) 
• Brigády (splnené) 
• Zakúpiť a viesť kroniku (splnené) 

▪  kontrola plnenia prijatých úloh na rok 2015 (nesplnené úlohy) 
• Oprava studničiek v katastri obce 
• Zdokonaľovacie teoretické cvičenie vybavenia zbrojnice 
• Legalizácia budovy hasičskej zbrojnice – rozpracované s OcÚ 
• Kontrola správnosti a úplnosti písomnosti na OcÚ 
• Inventarizácia hasičskej zbrojnice 
• Fasáda hasičskej zbrojnice 
• Cvičenie – diaľková doprava vody 

 
 
4. Informácie o: 
 
 

� zaradení v rámci rozmiestnenia síl a hasičských jednotiek  
 
 Veliteľ informoval o „Celoplošnom rozmiestnení síl a hasičských prostriedkov“, kde by sme 
mali zostať v kategórii B pre tento rok, pričom predniesol požiadavky na akcieschopnosť DHZO 
podľa zákona. Kategória B znamená finančná podpora zo štátu vo výške 2 000€, ktorú odporúča 
investovať do technicko-materiálneho vybavenia. 
 

� DHZ vs. DHZO  
 
 Veliteľ pokračoval vo výklade rozdielom medzi DHZ a DHZO, pričom menoval členov DHZO, 
ktorý majú poverenie na zásah na základe menovacieho dekrétu od starostu obce, ktorý navrhoval 
veliteľ DHZ a bol schválený Obecným zastupiteľstvom v Snežnici v roku 2015. Vyjadril potrebu nad 
doškolením všetkých členov DHZO základnou prípravou, pretože aktuálne má túto prípravu len 11 
členov z 19. V predchádzajúcom roku sa toto školenie konalo v okrese v termíne, ktorý nám 
nevyhovoval, preto ostatní členovia zatiaľ neboli doškolení. 
 

� pripravovanom projekte v rámci MAS Dolných Kysúc  
 
 Predseda informoval výročnú schôdzu o projekte, ktorý podalo obec Snežnica v rámci Miestnej 
akčnej skupiny (MAS) Dolných Kysúc. Za hasičov bola žiadaná výstavba veže na sušenie hadíc a tiež 
úprava garáže na obecnom úrade, nakoľko do budúcna možno plánujeme využívať priestory väčšej 
obecnej garáže a súčasnú zbrojnicu prenechať obecnému účelu. Predseda tiež informoval 
o prisľúbenom protipovodňovom vozíku,, ktorý by sme mali obdržať v priebehu krátkeho obdobia. 



Najmä tento fakt nás bude nútiť hľadať iné priestory, nakoľko súčasná zbrojnica je priestorovo 
nedostatočná ak príde i protipovodňový vozík. 
 

� spolupráci s obcou / rozpočet na rok 2016  
 
 Spoluprácu s obcou za rok 2015 predseda zhodnotil ako výbornú, v starostovi máme veľkú 
oporu. Čo sa týka financovania obcou na rok 2016 nastáva tam zmena v tom, že dotácie, ktoré nám 
plynú zo zaradenia v rámci rozmiestnenia síl budú poukazované na obecný účet, teda nie na hasičský 
ako to bolo doteraz a obec má zároveň povinnosť tieto použité dotácie vydokladovať v stanovenom 
termíne. Nakoľko spolupráca s obcou je na dobrej úrovni, nie sú na mieste obavy zo zneužitia dotácie 
a bude použitá tak, ako dnes rozhodneme. Ďalšou zmenou vo financovaní je fakt, že DHZ už nebude 
mať svoj rozpočet, ale všetky položky už spadajú pod obec, ktorá je zo zákona povinná dbať na 
dostatočné vybavenie hasičskej jednotky v rámci DHZO. Z toho dôvodu je rozpočtovaných pre 
hasičov na rok 2016 suma 200 €, ktoré budú použité na floriánsku omšu okresu KNM, ktorú budeme 
tento rok hostiť. Ostatné náklady na PHM, údržbu, IVECO...bude znášať obec ako svoj výdavok. 
 

� vedení kroniky  
 
 Tajomník informoval o zakúpení kroniky hasičov v sume 300€. Aktuálne sa zhromažďujú 
zápisy a do konca roka 2017 by mala byť kronika zapísaná až po súčasnosť. 
 

� 2% z daní za rok 2015 
 
 p.Bollová predniesla príspevok ohľadom poukázania 2% z dani, vysvetlila systém fungovania 
a rozdali sa tlačivá. Vyzvala, aby každý člen oslovil i svojich známych so žiadosťou, aby 2% 
poukázali pre našu organizáciu, pretože doteraz sme o túto možnosť príjmu prichádzali. 
 
 
5. Zvolávací a informačný systém v DHZO, DHZ Snežnica 
 
 V úvode tohto bodu vystúpil tajomník D.Ševčík, ktorý kriticky zhodnotil činnosť DHZ  
v rámci účastí na brigádach či schôdzach. Členovia bývajú vopred upozornení sms, informáciou na 
internete, ústne o pripravovanej akcii, avšak bez ospravedlnenia sa sústavne nezúčastňujú udalostí 
organizovanými DHZ.  
 Slovo si prevzal veliteľ J.Belanec, ktorý vysvetlil aktuálny spôsob zvolania na zásah v rámci 
DHZO, pričom pri zvolaní sa vždy obracia na ľudí s ktorými mám skúsenosti z častého prijatia 
hovorov. Nie je možné sa venovať zvolaniu viac ako 3 telefonátmi, pretože ide o čas. Výbor dal za 
pravdu veliteľovi, že zvolanie prebieha max. efektívne a býva dostatočné pri zásahoch. 
 Tajomník vystúpil s prezentáciou navrhovaného zvolávacieho systému, kde bude zvolanie 
prebiehať podľa schémy v zmysle telefonátov. Každý člen DHZO po prijatí hlásenia o potrebe zásahu 
odovzdá telefonicky túto správu ďalším členom podľa dohodnutých pravidiel. Návrh zvolávacieho 
systému obdrží každý člen DHZO do 3 týždňov, pričom budú prebiehať cvičné zvolávacie poplachy 
za účelom preverenia systému. Ak sa systém vyhodnotí ako neúčinný bude výbor hľadať iný spôsob 
zvolávania. 
 
6. Povýšenie členov, zmena funkcií vo Výbore DHZ Snežnica 
 
 Veliteľ „Rozkazom o povýšení“ povýšil členov DHZ. Tajomník informoval, že výbor aktuálne 
pracuje v zložení: 
 
 
Predseda   Martin Bollo 



Veliteľ    Ján Belanec 
Tajomník   Bc.Dušan Ševčík 
Preventivár   Ján Cesnek 
Referent mládeže  Štefan Cesnek 
Pokladník   Ing.Gabriela Bollová 
Strojník   Tomáš Jezbera 
Referent žien   Daniela Cesneková 
Brigádnicky referent  Ján Labuda 
Revízor   Miroslav Javorík 
 

Upozornil, že výbor bol volený v roku 2015 a koniec funkčného obdobia je v roku 2016, 
nakoľko išlo o mimoriadne voľby. Zároveň doplnil, že výborové funkcie strojník, revízor 
a brigádnický referent boli zmenené resp. volené v priebehu roka 2015, nakoľko  sa na 
predchádzajúcej výročnej schôdzi neobsadili. Doplňujúce voľby prebehli v zmysle prijatých Stanov 
DHZ Snežnica. Pri dotaze na členov výboru nepadol žiadny prítomný návrh na odvolanie, alebo 
zmenu funkcie. 
 
7. Plán pre rok  2016 
 
 Plán činností na ďalší rok 2016 možno zhrnúť nasledovne: 
 

� Školenia, výcviky a propagácia 
- školenia organizované OV DPO KNM (IMZ, rozhodcovia, plénum,...) 
- základná príprava hasičských jednotiek (4 členovia) 
- školenie strojníkov a vodičov 
- školenie RMRP (motorová píla) – podľa možnosti 
- školenie používateľov ADP (dýchacie prístroje – podľa uváženia) 
- zdokonaľovacie cvičenie (IVECO, príp. protipovodňový vozík) 
- diaľková doprava vody (v rámci okresu al. samostatne) 
- prezentácia hasičskej techniky v ZŠ a MŠ Snežnica – podľa požiadavky 
- prezentácia hasičskej techniky v MŠ Povina – podľa požiadavky 
- deň otvorených dverí na OcÚ (propagácia hasičstva) 
- vyhlásenie výtvarnej súťaže s protipožiarnou tematikou v ZŠ Snežnica 
- aktualizácia nástenky a internetovej stránky 
- relácie v rozhlasoch 
- magnetka s číslami dôležitých členov DHZO do každej domácnosti 

 
� Kultúrna oblasť 

- pokračovať v započatých tradíciách 
- floriánska sv.omša hasičov okresu KNM v Snežnici (24.4.2016) 
- zorganizovať posedenie pre ženy členov DHZ 
- účasť na hasičskej púti v Rajeckej Lesnej 

 
� Športová oblasť 

- pripraviť družstvo mužov na okresné kolo hasičskej súťaže 
- pripraviť družstvo Plameň na okresné kolo hasičskej súťaže 
- súťaž na náhradnom mieste, keďže na súčasnom sa stavia bytovka 

 
� Brigádnická činnosť 

- viac spolupracovať s miestnymi lesmi, zintenzívniť hliadky v lesoch 
- vyhľadávať brigády a získavať finančné prostriedky 
- viac motivovať členov k brigádnickej činnosti 



� finančná oblasť 
- využiť prostriedky z dotácie nasledovne: 

o  zásahová prilba 4x 
o  zásahový odev 4x  
o  zásahová obuv 2x 

- z vlastných zdrojov nakúpiť 2 páry rukavíc (tak bude zabezpečená kompletná výstroj pre 
9 členov DHZO) 

- z vlastných zdrojov zakúpiť športový kôš a detskú savicu pre potreby súťažnej činnosti 
- z vlastných zdrojov zakúpiť zmáčadlo, penidlo, baterky so svorkou na zásahové prilby 

(množstvo určí výbor) 
- z vlastných zdrojov zabezpečiť magnetky s číslami na dôležitých členov DHZO 
- ostatné podľa potreby a možnosti 

 
� Činnosť DHZO 

- zapracovať navrhovaný zvolávací systém 
- školenia a výcviky podľa plánu 

 
� Prevencia v oblasti pred požiarmi 

- uskutočniť protipožiarnu prevenciu podľa plánu 
 

K činnostiam pribudnú tiež nesplnené úlohy a uznesenia z predchádzajúceho obdobia, ktoré 
sú súčasťou tejto zápisnice v časti - správa revíznej komisie... V súlade podľa Stanov DHZ Snežnica 
tajomník informuje o prijatí nových členov DHZ za rok 2015 – Simona Slučiaková, Emília Ševčíková, 
Gabriela Bollová a tiež o prijatí nových členov v rámci roku 2016 – Janka Cesneková, Peter Bollo, 
Zuzana Ševčíková. Keďže nikto nemal výhrady k novým členom schôdza pokračovala ďalším bodom. 
 
8. Diskusia 
 

V úvode vystúpil predseda, ktorý zablahoželal našim jubilantom – Jozef Labuda (90r.), 
Miroslav Hodoň a Štefan Martinský (50r.), postupne sme sa ku gratuláciám pridali všetci spolu 
s delegátmi z okresu KNM.  

Nasledovali príhovory delegátov Ing. Petra Harceka a Ľudovíta Hocha, ktorí nás 
povzbudzovali v našej činnosti. Slovo prijal aj starosta obce a tiež člen DHZ Snežnica MVDr. Milan 
Hlavatý, ktorý poďakoval za spoluprácu v rámci roka 2015. Vyzdvihol najmä pomoc pri riešení 
kalamitnej situácie s obecným vodovodným potrubím, s činnosťou nášho zboru ohľadom pomoci 
obci, pri udržiavaní kultúrnych zvykov. Ako občan môže povedať, že sa na hasičoch vie vždy 
spoľahnúť i v prípade požiaru, alebo inej nepriaznivej situácie. 

V diskusii vystúpil i bývalý predseda zboru p.Štefan Tomáš, ktorý je rád, že zbor i naďalej 
napreduje, pobádal nás k väčšej horlivosti a zápalu pre hasičstvo. Diskusia prebiehala prakticky počas 
celej schôdze, takže tajomník ju ukončil, nakoľko nikto ďalší nemal záujem v nej vystúpiť. 

 
9. Uznesenie a záver 
 
 Nasledovalo prijatie uznesenia, ktoré prítomní členovia jednoznačne odsúhlasili (uznesenie 
tvorí samotnú prílohu zápisnice a je jej neoddeliteľnou súčasťou). V závere predseda poďakoval 
všetkým za účasť a aktivitu na schôdzi, ktorú ukončil. 
 
 
 
 
 
V Snežnici 1.marec 2016          spracoval: Bc.Ševčík Dušan – tajomník DHZ 



Uznesenie 
 

z Výročnej členskej schôdze  
 

Dobrovoľného hasičského zboru Snežnica za rok 2015   
                                                                                                                        

21. február 2015, klubovňa OcÚ Snežnica 
________________________________________________________________________________ 

 
A) Výročná členská schôdza berie na vedomie: 

 
� správu predsedu o činnosti DHZ, ktorú predniesol Martin Bollo 
� správu veliteľa o činnosti DHZO, zásahoch, školeniach, ktorú predniesol Ján Belanec 
� správu strojníka DHZ o činnosti / stave techniky..., ktorú predniesol Tomáš Jezbera 
� správu referenta mládeže o súťažnej čin., činnosti mládeže, ktorú predniesol Štefan Cesnek 
� správu pokladníčky o hospodárení, ktorú predniesla Gabriela Bollová 
� správu preventivára o činnosti, ktorú predniesol Ján Cesnek 
� správu brigádnického referenta, ktorú predniesol Ján Labuda 
� správu referenta žien, ktorú za neprítomnú Danielu Cesnekovú predniesol Dušan Ševčík 
� správu revízora, ktorú predniesol Miroslav Javorík 
� informácie o zaradení do kat.“B“ v rámci rozmiestnenia síl a prostriedkov 

 
B) Výročná členská schôdza schvaľuje: 

 
� Program výročnej členskej schôdze 
� Overovateľov zápisnice 
� Plán činnosti pre rok 2016 
� Prijatie nových členov 

 
C) Výročná členská schôdza ukladá: 

 
� Tajomníkovi DHZ vyhotoviť zápisnicu zo schôdze a odovzdať ju do 14 dní na OV DPO KNM, taktiež ju zve-

rejniť na internetovej stránke hasičov a na hasičskej nástenke 
� Výboru DHZ Snežnica podrobne rozpracovať plán úloh na rok 2016 spolu so zodpovednými členmi výboru 

a dátumom plnenia 
� Výboru DHZ prioritne vyriešiť: 

- Prevenciu v obci 
- Organizáciu súťaže na náhradnom mieste 
- Implementáciu zvolávacieho systému v rámci DHZO Snežnica 
- Účasť na okresných súťažiach s družstvom mužov a detí 

� Výboru DHZ použiť finančné prostriedky z dotácie vo výške 2.000€ výlučne na náležitosti, ktoré sú definované 
v Zápisnici z Výročnej členskej schôdze DHZ Snežnica za rok 2015 v bode č.7 / finančná oblasť a to na: zása-
hovú obuv, zásahový odev a zásahovú prilbu. 

 
 
V Snežnici 1.marec 2016            spracoval: Bc.Ševčík Dušan – tajomník DHZ 
 
 

.........................................   ......................................... 
                             overovateľ – Milan Drabik st.         overovateľ – Ján Cesnek 
 
 
 

.........................................  ........................................                 ......................................... 
        predseda – Martin Bollo.              pečiatka DHZ                                      veliteľ – Ján Belanec 
 
Uznesenie z Výročnej členskej schôdze Dobrovoľného hasičského zboru Snežnica za rok 2015  je neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

Dobrovoľného hasičského zboru Snežnica z Výročnej členskej schôdze za rok 2015. 


